
Młodzieżowa RadaMiastaWrocławia

Protokół II Sesji VII Kadencji
Wrocław, 30 listopada 2023 r.

1. Data: 30.11.2023 (poniedziałek)

2. Czas trwania: 12:05 – 15:56

3.Miejsce:

Sala Sesyjna RadyMiejskiejWrocławia im. Ignacego Jana Paderewskiego,

ul. Sukiennice 9,

50-107Wrocław

4. Rodzaj Sesji: Sesja zwyczajna

5. Plan obrad:

1) Otwarcie II Sesji VII Kadencji Młodzieżowej RadyMiastaWrocławia

2) Powitanie zaproszonych Gości

3) Sprawdzenie listy obecności

4) Złożenie ślubowania przez Radnych

5) Odczytanie i przyjęcie planu obrad

6) Przemówienia Gości

7) Przedstawienie wizji przyszłości rozwoju transportumiejskiego weWrocławiu

8) Przerwa (14:00)

9) Sprawozdania z działalności i przebiegu delegacji Rady

10)Ogłoszenia PrezydiumMłodzieżowej RadyMiastaWrocławia

11)Odczytanie i przyjęcie protokołu z Sesji Inauguracyjnej VII Kadencji Młodzieżowej

RadyMiastaWrocławia

12)Wolne wnioski

13)Zamknięcie II Sesji VII Kadencji Młodzieżowej RadyMiastaWrocławia

6. Treść główna protokołu:

Dnia 30 listopada 2023 r. o godzinie 12:05 Przewodniczący Patryk Maziarz

rozpoczął II Sesję VII Kadencji Młodzieżowej Rady Miasta Wrocławia pod motywem

przewodnim “Wizja przyszłości transportu miejskiego we Wrocławiu” i przywitał

zaproszonych Gości, po czym Sekretarz Szymon Cichy sprawdził listę obecności oraz

stwierdził kworum.
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Następnie nastąpiło złożenie ślubowania przez niezaprzysiężonych jeszcze

Radnych-elektów, po czym Wiceprezydent Wrocławia — Pan Jakub Mazur wraz

z Przewodniczącym Patrykiem Maziarzem i Sekretarzem SzymonemCichym rozdali nowo

zaprzysiężonym Radnym zaświadczenia o wyborze na Radnego wraz z przypinkami Rady.

Po rozdaniu zaświadczeń, Przewodniczący Patryk Maziarz odczytał plan obrad, który

został przyjęty jednogłośnie bez żadnych poprawek.

Dalej, zgodnie z planem obrad, głos zabrałWiceprezydentWrocławia— Pan Jakub

Mazur. Po przemówieniu Wiceprezydenta, Przewodniczący Patryk Maziarz zwrócił się

z prośbą do obecnych na sali wolnych słuchaczy o zabranie wyznaczonych miejsc za

barierkami.

Następnie przystąpiono do przedstawienia wizji przyszłości rozwoju transportu

miejskiego we Wrocławiu. Głos zabierali kolejno: Dyrektor Biura Zrównoważonej

Mobilności — Pani Monika Kozłowska-Święconek; Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa

Komunikacyjnego — Pan Witold Woźny; Przewodniczący Komisji Zrównoważonego

Rozwoju, Architektury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Wrocławia — Pan Paweł

Karpiński oraz Zastępca Dyrektora Biura Zrównoważonej Mobilności — Pan Tomasz

Stefanicki. Po każdej wypowiedzi Radni mieli możliwość zadawania pytań. Powysłuchaniu

wszystkich przemówień, o godzinie 14:05, Przewodniczący Patryk Maziarz ogłosił

przerwę.

O godzinie 14:30 Przewodniczący Patryk Maziarz wznowił obrady, po czym

nastąpiło odczytanie sprawozdań z delegacji i działań Rady. Na początku głos zabrał

Sekretarz Szymon Cichy, który odczytał sprawozdanie z wizyty delegacji Rady Szkół

Średnich w Pradze. Dalej Radny Piotr Kowalski odczytał sprawozdanie z delegacji Rady do

Biura Zrównoważonej Mobilności, po czym Radny Maciej Kozakiewicz odczytał

sprawozdanie z delegacji Rady do Departamentu Infrastruktury i Transportu. Na koniec

Radny Aleksander Bojarski odczytał sprawozdanie z delegacji Rady do Miejskiego

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego.

Dalej, zgodnie z planem obrad, przystąpiono do ogłoszeń PrezydiumMłodzieżowej

Rady Miasta Wrocławia. Głos zabrał Sekretarz Szymon Cichy, który przedstawił kolejno:

Postanowienie Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Wrocławia z dnia 25

listopada 2023 roku; zasady usprawiedliwiania nieobecności na Sesjach; stan projektu

legitymacji dla Radnych; informacje o dysku Rady i wymaganym od 2 grudnia 2023

podwójnym uwierzytelnieniu; zarządzonych wyborach uzupełniających w Liceum

Ogólnokształcącym nr I oraz LiceumOgólnokształcącym nr XV; informacje o Konkursie na
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Najlepszy Wrocławski Samorząd Uczniowski oraz ogłoszenie dotyczące zmiany składu

Sekretariatu Rady.

Po ogłoszeniach Prezydium, Sekretarz Szymon Cichy odczytał protokół Sesji

Inauguracyjnej VII Kadencji Młodzieżowej Rady Miasta Wrocławia, który został przyjęty

jednogłośnie bez żadnych uwag. Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji

Statutowej Wojciech Kazanecki, który stwierdził wakat na stanowisku

Wiceprzewodniczącego, jednak ze względu na odbywające się na następnej sesji

zwyczajnej wybory do Prezydium, stwierdził, że nie ma potrzeby ogłaszać wyborów

uzupełniających.

Następnie przystąpiono do wolnych wniosków. Radny Aleksander Bojarski złożył

wniosek o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poparcia uchwale ParlamentuMłodych

Rzeczypospolitej Polskiej “Nic o nas bez nas” z dnia 3 czerwca 2023 roku.Wniosek został

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Edukacji. Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło

głosowanie, wwyniku którego uchwała została podjęta jednogłośnie.

Dalej, Radny Aleksander Bojarski złożył wniosek o podjęcie uchwały w sprawie

wystosowania opinii na temat “Strefy Czystego Transportu” we Wrocławiu, wyrażonej w

ramach konsultacji społecznych. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję

ds. Infrastruktury i Promocji Zrównoważonej Mobilności. Po przeprowadzonej dyskusji

nastąpiło głosowanie, wwyniku którego uchwała została podjęta.

Kolejny wniosek złożył Radny Michał Syrycki, który wnioskował o podjęcie

uchwały w sprawie wystosowania pozytywnej opinii na temat uznania pomnikiem

przyrody platana klonolistnego znajdującego się na terenie Liceum Ogólnokształcącego

nr XII im. Bolesława Chrobrego. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez

Prezydium. Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło głosowanie, w wyniku którego

uchwała została podjęta jednogłośnie.

Następnie, Radny Borys Dmytrowski złożył wniosek o powołanie Komisji

ds. Kultury i Sztuki. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję ds. Równości

oraz Prezydium.Wwyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie.

Dalej, Sekretarz Szymon Cichy złożył wniosek o powołanie Komisji ds. Zmian

Klimatu, Ochrony Środowiska i Ekologii. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez

Prezydium. Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło głosowanie, w wyniku którego

wniosek został przyjęty jednogłośnie.
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Kolejny wniosek złożył Radny Jakub Chomicki, który wnioskował o powołanie

Komisji ds. Przedsiębiorczości. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez

Prezydium. Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło głosowanie, w wyniku którego

wniosek został przyjęty.

Następnie, Radna Julia Klusek złożyła wniosek o powołanie Komisji ds. Sportu.

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez Prezydium. W wyniku głosowania został

przyjęty.

Dalej, Radna Maja Chorostkowska złożyła wniosek o powołanie Komisji

ds. Zdrowia Psychicznego Młodzieży. Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez

Komisję ds. Równości oraz Prezydium. Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło

głosowanie, wwyniku któregowniosek został przyjęty jednogłośnie.

Kolejny wniosek złożył Radny Maurycy Stawiany, który wnioskował o powołanie

Komisji doraźnej ds. Organizacji Targów Wrocławskich Szkół Średnich. Wniosek został

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję ds. Samorządów Uczniowskich oraz Prezydium.

Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło głosowanie, w wyniku którego wniosek został

przyjęty jednogłośnie.

Następnie, Radny Jakub Juszczak złożył wniosek o powołanie Komisji doraźnej

ds. Organizacji Uczniowskiego Festiwalu Filmowego. Ze względu na niejednolite zdanie,

Prezydium nie zaopiniowało tego wniosku. Po przeprowadzonej dyskusji nastąpiło

głosowanie, wwyniku któregowniosek został przyjęty.

Dalej, Radny Jakub Mikrut złożył wniosek o powołanie Komisji ds. Współpracy

z firmami prywatnymi. Wniosek został zaopiniowany negatywnie przez Prezydium. Po

przeprowadzonej dyskusji nastąpiło głosowanie, w wyniku którego wniosek został

odrzucony.

O godzinie 15:56 Przewodniczący Patryk Maziarz zakończył II Sesję VII Kadencji

Młodzieżowej RadyMiastaWrocławia.

7. Głosowania:

Głosowanie Zgłosił/a Z P W

Nad przyjęciem planu obrad Sekretarz Szymon Cichy 52 0 0

Nad przyjęciem protokołu Sesji
Inauguracyjnej VII Kadencji

Sekretarz Szymon Cichy 50 0 0
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Nadwnioskiem o podjęciem
uchwały ws. udzielenia poparcia
uchwale ParlamentuMłodych
Rzeczypospolitej Polskiej “Nic o

nas bez nas” z dnia 3 czerwca 2023
roku

Radny Aleksander Bojarski 50 0 0

Nadwnioskiem o podjęcie uchwały
ws. wystosowania opinii na temat
“Strefy Czystego Transportu” we
Wrocławiu, wyrażonej w ramach

konsultacji społecznych

Radny Aleksander Bojarski 49 0 1

Nadwnioskiem o podjęcie uchwały
ws. wystosowania pozytywnej

opinii na temat uznania pomnikiem
przyrody platana klonolistnego

znajdującego się na terenie Liceum
Ogólnokształcącego nr XII im.

Bolesława Chrobrego.

RadnyMichał Syrycki 50 0 0

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji ds. Kultury i Sztuki

Radny Borys Dmytrowski 50 0 0

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji ds. Zmian Klimatu,

Ochrony Środowiska i Ekologii
Sekretarz Szymon Cichy 50 0 0

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji ds. Przedsiębiorczości

Radny Jakub Chomicki 42 0 8

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji ds. Sportu

Radny Julia Klusek 49 0 1

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji ds. Zdrowia Psychicznego

Młodzieży
RadnaMaja Chorostkowska 50 0 0

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji doraźnej ds. Organizacji
TargówWrocławskich Szkół

Średnich

RadnyMaurycy Stawiany 50 0 0

Nadwnioskiem o powołanie Radny Jakub Juszczak 32 8 10
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Komisji doraźnej ds. Organizacji
Uczniowskiego Festiwalu

Filmowego

Nadwnioskiem o powołanie
Komisji ds.Współpracy z firmami

prywatnymi
Radny JakubMikrut 9 14 26

`

Młodzieżowa RadaMiastaWrocławia
ul. Kołłątaja 20
50-507Wrocław

Szymon Cichy
SekretarzMłodzieżowej RadyMiastaWrocławia
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